
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Kalmthoutse STEPHANIE DEVOS op Antwerpse Kamerlijst

De 31-jarige Stephanie Devos, N-VA-fractievoorzitter 
in Kalmthout, zal de Antwerpse Kamerlijst verdedigen 
vanop de 7de opvolgersplaats. “Ik wil een Kalmthoutse 
stem zijn in het parlement”, zegt ze.

Stephanie Devos zetelt sinds 2020 in de Kalmthoutse 
gemeenteraad en werd in 2021 verkozen als fractievoor-
zitter van N-VA Kalmthout. Professioneel is ze al enkele 
jaren actief achter de schermen van de nationale politiek. 
Tot 2021 was ze medewerkster van Kamerlid Valerie Van 
Peel, waarna ze doorgroeide tot adviseur Economie voor 
de N-VA in het federaal parlement. 

Sinds oktober 2023 volgt ze ook de parlementaire onder-
zoekscommissie naar seksueel misbruik in de Kerk en 
daarbuiten op. Dat doet ze als medewerkster, aan de zijde 
van Kamerleden Valerie Van Peel en Sophie De Wit. “Ik 
leer elke dag enorm veel bij en wil graag mijn verworven 
kennis en ervaring verder omzetten in de praktijk.”

Beste Kalmthoutenaar

We staan voor enkele grote uitdagingen. 
Tijdens de eindejaarsperiode werd onze 
precampagne ‘Voor Vlaams welvaart’ 
gelanceerd. Dat is de kernboodschap 
waarmee de N-VA naar de kiezer trekt. 
Want uw welvaart wordt de inzet van de 
verkiezingen in 2024.

Maakt u zich geen illusies: die welvaart 
staat onder zware druk. En zonder wel-
vaart en een gezonde economie kunnen 
we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare 
energie, moderne infrastructuur, uitmun-
tend onderwijs en een strenger veilig-
heids- en migratiebeleid. Onze bestuurs-
leden staan daarom klaar om samen met 

u die Vlaamse welvaart te kunnen ver-
wezenlijken en behouden.

Met trots deel ik mee dat wij een 
Kalmthoutse kandidate hebben bij de 
verkiezingen op 9 juni: Stephanie Devos. 
Denkt u eraan om het bolletje van de 
7de opvolger voor het federaal parlement 
in te kleuren? Stephanie zal met verve 
de Kalmthoutse stem in de Kamer laten 
klinken!

Wilt u zelf uw stem laten horen en mee 
uw schouders zetten onder een beter 
Kalmthouts beleid? Of heeft u andere 
bekommernissen? Aarzel dan niet om 
ons te contacteren of aan te spreken. 

Met het voltallige bestuur werken we 
namelijk hard aan een degelijk verkie-
zingsprogramma waarbij ook uw stem 
belangrijk is. 

Tot slot: op zondag 19 mei kan u naar 
goede gewoonte onze goudgele N-VA-tent 
terugvinden op de pinkstermarkt. Noteer 
dat alvast in uw agenda.

Veel leesplezier!

Michaela 
Bruyninckx 

Voorzitter

Kalmthout
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N-VA Kalmthout vraagt 
digitale informatieborden 
in het straatbeeld
Communicatie en informatie naar inwoners toe zijn cruciaal. 
Daarom is de N-VA vragende partij voor digitale informatie-
borden in onze gemeente. “Het idee werd geopperd door een 
Kalmthoutenaar die onze enquête invulde. Een goed idee, dat 
we graag als voorstel lanceren”, zegt fractievoorzitter 
Stephanie Devos.

“Met digitale informatieborden kunnen inwoners op een gemak-
kelijke en duidelijke manier geïnformeerd worden over bijvoor-
beeld de gemeentelijke organisatie en activiteiten, wegenwerken 
en omleidingen. En in noodsituaties kan er dankzij die borden 
korter op de bal gespeeld worden. Wie ook mee zou kunnen 
profiteren van de investering zijn de Kalmthoutse verenigingen: 
hun activiteiten kunnen op de digitale borden beter in de verf 
gezet worden”, vult bestuurslid Jan Bosmans aan. 

Kortom: digitale informatieborden zorgen voor een betere 
dienstverlening aan de burgers die sneller en beter geïnformeerd 

worden. En ze geven onze verenigingen een beter forum om hun 
werking en activiteiten kenbaar te maken. Afhankelijk van de 
kostprijs van de digitale borden kunnen ze op één of meerdere 
locaties geplaatst worden, zoals bijvoorbeeld aan het marktplein.

Heeft u zelf ook goede ideeën om in de praktijk om 
te zetten? Vul onze enquête in en vertel het ons: 
kalmthout.n-va.be/enquete/een-beter-kalmthout.

Naomi Huygen over de kracht 
van lokale politieke betrokkenheid
Positieve impact

Wanneer we over politiek praten, hebben we het meestal over nationale politieke thema’s. De 
nationale politiek wordt vaak – weliswaar terecht – gezien als het hoogtepunt van beleidsvoering. 
“Toch kan je ook heel wat positieve impact hebben op het leven van burgers via de gemeente-
politiek”, zegt Naomi Huygen die zich recent aansloot bij het N-VA-bestuur in Kalmthout.

Beleid mee vorm geven
Voor Naomi speelt haar persoonlijke en professionele interesse in (digitale) veiligheid een belang-
rijke rol. Ze wil niet langer passief toekijken, maar het beleid mee vorm geven. “Ik wil mij actief 
inzetten door expertise rond dit onderwerp te delen en beleidsvoorstellen te formuleren”, zegt 
Naomi. “Zeker nu de verkiezingen eraan komen kan ik mee wegen op het verkiezingsprogramma 
dat we volop aan het uitwerken zijn.”

Dicht bij de burger
Een lokaal bestuur heeft invloed op veel beleidsdomeinen. Dat niveau staat tenslotte het dichtst 
bij de burgers, waardoor het gemakkelijk kan inspelen op hun noden. Denk maar aan onderwer-
pen zoals sociale cohesie en participatie, gemeentefinanciën, economische ontwikkeling, ruimte-
lijke ordening … Dat behoort allemaal tot de bevoegdheid van het gemeentebestuur.

Iets voor u?
“Kortom, een lokaal bestuur heeft een brede en directe impact op het 
dagelijkse leven van alle inwoners. Ongeacht uw persoonlijke interesse en 
ambities vindt u zeker een onderwerp waarin u het verschil kan maken in 
onze gemeente”, zegt Naomi. “Heeft u, net zoals ik, interesse om deel 
uit te maken van een divers en enthousiast team? Neem dan contact 
op met N-VA Kalmthout via kalmthout@n-va.be. U bent van harte 
welkom.”

Voor Naomi speelt haar persoonlijke en professionele interesse in (digitale) veiligheid een belang-
rijke rol. Ze wil niet langer passief toekijken, maar het beleid mee vorm geven. “Ik wil mij actief 
inzetten door expertise rond dit onderwerp te delen en beleidsvoorstellen te formuleren”, zegt 
Naomi. “Zeker nu de verkiezingen eraan komen kan ik mee wegen op het verkiezingsprogramma 

Een lokaal bestuur heeft invloed op veel beleidsdomeinen. Dat niveau staat tenslotte het dichtst 
bij de burgers, waardoor het gemakkelijk kan inspelen op hun noden. Denk maar aan onderwer-
pen zoals sociale cohesie en participatie, gemeentefinanciën, economische ontwikkeling, ruimte-
lijke ordening … Dat behoort allemaal tot de bevoegdheid van het gemeentebestuur.

Nieuw 
bestuurslid 
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N-VA 
Kalmthout

www.n-va.be/kalmthout N-VA Kalmthoutkalmthout@n-va.be



N-VA Kalmthout betreurt dat de gevel en het dak van het 
Kalmthoutse gemeentehuis mogelijks hun erfgoed-waarde 
verliezen en bijgevolg niet langer een beschermd monument 
zouden zijn.  De partij stelt de houding van het cd&v-bestuur 
aan de kaak.

Transparantie en eerlijkheid
De aanleiding voor de opheffing als beschermd monument is 
de bouw van het nieuwe gemeentehuis, waarbij de nieuwbouw 
tegen het historische gemeentehuis geplaatst werd en het project 
niet vertrekt vanuit een herwaardering van het gemeentehuis als 

klein, opzichzelfstaand gebouw. De werken aan het 
gemeentehuis zijn intussen in uitvoering. N-VA Kalmthout 
hoopt dat de definitieve beslissing anders zal luiden, gezien 
de commissie Onroerend Erfgoed van mening is dat er tijdens 
de bouw van het nieuwe gemeentehuis geen afbreuk gedaan 
wordt aan de erfgoedwaarde. 

N-VA Kalmthout vraagt echter transparantie en eerlijkheid in 
het dossier: er werd een premieaanvraag ingediend en cd&v kon 
aanvullingen indienen om de opheffingsprocedure te vermijden. 
Dat moest gebeuren binnen de 2,5 maanden. Maar wat deed het 
bestuur? Niets! 

De feiten op een rijtje

10 januari 2023
Het gemeentebestuur dient een aanvraag in voor een erfgoedpremie voor (de gevel en het dak van) het gemeentehuis. 

15 mei 2023
Aan de architecten en de gemeente werd via e-mail gecommuniceerd dat de aanvraag niet geldig is. Er zijn aanvullingen nodig om 
het dossier geldig in te dienen. Indien die aanvullingen niet binnen de deadline ingediend worden, start de procedure om de status 
van beschermd monument voor het gemeentehuis op te heffen.

20 juli 2023
De gemeente ontvangt een brief van het Agentschap Onroerend Erfgoed met de boodschap dat de premie-aanvraag niet in aanmer-
king komt: “U heeft de door ons gevraagde aanvullingen niet tijdig aangeleverd. Hierdoor is uw premie-aanvraag stilzwijgend gewei-
gerd. […] Hierbij werd vastgesteld dat de erfgoedwaarden van het gemeentehuis ontoereikend zijn voor bescherming als monument.” 
In diezelfde brief werd ook de opstart van de opheffingsprocedure als bescherming monument gecommuniceerd.

Sinds 8 februari 2024
De bescherming van het gemeentehuis werd voorlopig opgeheven. Het  openbaar onderzoek liep tot 9 april 2024. Daarna valt een 
definitieve beslissing. De gemeente communiceerde laat en diende  pas tijdens het openbaar onderzoek bezwaar in. N-VA Kalmthout 
hoopt dat de definitieve beslissing anders zal luiden.

Bescherming erfgoedstatus gemeentehuis

“Bestuur al jaar op de hoogte maar leverde gevraagde 
info niet aan”

www.n-va.be/kalmthout N-VA Kalmthoutkalmthout@n-va.be
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